
Medlemmene våre opplever at det 
har vært svært lite aktivitet fra styret 
sin side de siste årene. Det er blitt reist 
spørsmål blant våre medlemmer om 
hva hensikten med NAGS er. Det eneste 
vi ser som er NAGS, er bladet STEIN. 

Noen foreslo derfor at vi skulle melde 
oss ut av NAGS.  Etter en behandling av 
dette på medlemsmøte i november, fant 
vi også ut at vi selv har vært for passive 
til å gi konkrete innspill og ønsker til 
hva vi vil at styret skal ta tak i – for oss. 

En rekke ideer og innspill ble gitt av 
medlemmene, og de bringer vi her. 
Vi oppfordrer også andre foreninger 
med å komme med forslag som vi 
kan ta med til landsmøtet 2018.

- NAGS kortet: Her må det jobbes for 
flere goder. Rabatter/gratis inngang på 
museer og messer i inn og utland.

- Styret bør bli aktive på nett og sosiale 
medier.

- En bør vektlegge og styrke de «de 
svakeste og små» foreningene. 

- Hva med å lage en «felles liste med alle 
klubbens aktiviteter» på hjemmesiden?

- Foreningenes årsberetninger må bli 
tilgjengelig for alle på nett.

- Styret må markedsføre sin hjemmeside 
bedre. Vet vi nok i hver enkelt forening 
om den?

- Det bør være NAGS sitt ansvar å være 
synlig i media og i større grad være i fora 
der hobbyen vår kan synliggjøres. 

- Det bør nedfelles i statuttene at det skal 
avholdes minimum 4 styremøter i året. 

- I NAGS sine vedtekter står det at 
Landsstyret ikke har stemmerett. Altså 
bør de som sitter i Landsstyret IKKE 
representere «sin» forening. 

Vestfold geologiforening sin mening: Det 
må en endring til for at vi som forening skal 
kunne stå å forsvare NAGS sitt arbeid utad.
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